
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 
 

Για τον κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

 
Θέμα : «Σοβαρά τα προβλήματα του Μουσικού Σχολείου Πρέβεζας» 

 
Ο Βουλευτής Πρέβεζας του ΣΥΡΙΖΑ - Προοδευτική Συμμαχία Μπάρκας 
Κωνσταντίνος, καταθέτει ως Αναφορά προς τον Υπουργό Παιδείας, την από 
24-01- 2025 επιστολή του Συλλόγου γονέων και κηδεμόνων του Μουσικού 
σχολείου Πρέβεζας,  με την οποία επισημαίνονται σημαντικά εκπαιδευτικά κενά 
αλλά και σοβαρά προβλήματα στις κτηριακές υποδομές του Μουσικού Σχολείου 
Πρέβεζας. 
Οσον αφορά τις κτηριακές υποδομές ο Συλλογος Γονέων και Κηδεμόνων του 

Μουσικού Σχολείου υπογραμμίζουν, ότι «πρόκειται για προκάτ κτίσματα με 

ληγμένη σύμβαση παραχώρησης από την Περιφέρειακή ενότητα Πρέβεζας. Η 

ελπίδα για ένα πρότυπο Μουσικό σχολείο ενώ υπήρχε η μελέτη έτοιμη από το 

ΚΤΥΠ και τα χρήματα στην Περιφέρεια, «πέταξε» λόγω της άρνησης του 

Δημάρχου της πόλης. Οι μαθητές μας, τα παιδιά  μας ζουν σε παραπήγματα 

ωσάν σεισμόπληκτοι, τη στιγμή που προάγουν τον πολιτισμό της τοπικής 

κοινωνίας. Δεν υπάρχουν αίθουσες Μουσικής, δεν υπάρχει τραπεζαρία για τη 

σίτιση, αξιοπρεπείς και άρτιοι χώροι υγιεινής. Αυτό αξίζουν;» 

Παρακαλούμε για την άμεση εξέταση της επιστολής του Συλλόγου Γονέων 
και Κηδεμόνων του Μουσικού σχολείου Πρέβεζας, όπως και να μας 
ενημερώσετε για τις ενέργειες σας στην κατεύθυνση της άμεσης επίλυσης 
των προβλημάτων του Μουσικού Σχολείου Πρέβεζας. 

 
Επισυνάπτεται: Η επιστολή του Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων του 

Μουσικού Σχολείου Πρέβεζας 

 

Αθήνα, 24 Ιανουαρίου 2025 

Ο ΚΑΤΑΘΕΤΩΝ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 
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